

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ မွန်ပြည်နယ်၏

ဘဏ္ဍာငွေအရအသုံးဆိုင်ရာဥပဒေ

၂၀၁၆ ခုနှစ် ၊ ဇွန်ပြည့်နယ်၏ ဘဏ္ဍာငွေ အရအသုံးဆိုင်ရာ ဥပဒေ

(၂၀၁၆ ခုနှစ် ၊ မွန်ပြည်နယ်လွှတ်တော်ဥပဒေအမှတ် ၂ ။)

၁၉၇၇ ခုနှစ် ၊ ပြာသိုလပြည့်ကျော် ၄ ရက်

(၂၀၁၆ ခုနှစ် ၊ ဇန်နဝါရီလ ၂၀ ရက်)

မွန်ပြည်နယ်လွှတ်တော်သည် ဤဥပဒေကိုပြဋ္ဌာန်းလိုက်သည်။

အပိုင်း ၁

စတင်နှင့်တင်အကျိုးသက်ရောက်သည့်နေ့ရက်

- ၁။ (က) ဤဥပဒေကို ၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ မွန်ပြည်နယ်၏ ဘဏ္ဍာငွေ အရအသုံးဆိုင်ရာဥပဒေဟု ခေါ်တွင်စေရမည်။
- (ခ) ဤဥပဒေသည် ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွက် ၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ ဧပြီလ ၁ ရက်နေ့မှ စတင်အကျိုးသက်ရောက်စေရမည်။

အပိုင်း ၂

မွန်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ ၊ မွန်ပြည်နယ်လွှတ်တော်၊

မွန်ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော်၊ မွန်ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ်၊

မွန်ပြည်နယ်စာရင်းစစ်ချုပ်၊ မွန်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးဌာနများ၊

မွန်ပြည်နယ်အဆင့်ဦးစီးဌာနများနှင့်စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များ၏

ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုနှင့် သုံးငွေများ

၂။ မွန်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ ၊ မွန်ပြည်နယ်လွှတ်တော်၊ မွန်ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော်၊ မွန်ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ်၊ မွန်ပြည်နယ်စာရင်းစစ်ချုပ်၊ မွန်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးဌာနများ၊ မွန်ပြည်နယ်အဆင့်ဦးစီးဌာနများနှင့် စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များသည် မွန်ပြည်နယ်၏ ဘဏ္ဍာရန်ပုံငွေ အစီအစဉ်ဖြင့် လုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်ကြရမည်။ ထိုသို့ဆောင်ရွက်၍ရသော ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများကို မွန်ပြည်နယ်၏ ဘဏ္ဍာရန်ပုံငွေထံသို့ ပေးသွင်း၍ ထုတ်ပေးရန်ရှိသောသုံးငွေများကို မွန်ပြည်နယ်၏ ဘဏ္ဍာရန်ပုံငွေထံသို့ ပေးသွင်းရမည်။

၉။ (၁) မွန်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့၊ မွန်ပြည်နယ်လွှတ်တော်၊ မွန်ပြည်နယ် တရားလွှတ်တော်၊ မွန်ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ်၊ မွန်ပြည်နယ် စာရင်းပင်ချုပ်၊ မွန်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးဌာနများ၊ မွန်ပြည်နယ် ဦးစီးဌာနများနှင့် စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များ၏ ရခေ့ ပွဲသုံးငွေအတွက် တာဝန်ပေးအပ်ခြင်း ခံရသည့်ပုဂ္ဂိုလ်အသီးသီး သည် ယေး (၁) (၂) (၃) နှင့် (၄)တို့တွင် မိမိနှင့်ယှဉ်တွဲ ဖော်ပြထားသည့် ရခေ့တို့ကို စီမံကြီးကြပ်ကောက်ခံခြင်းနှင့် သုံးငွေတို့ကို စီမံခန့်ခွဲခြင်းပြုရမည်။

(၁) ပုဂ္ဂိုလ်(က)ပါ တာဝန်ခံရသည့် ပုဂ္ဂိုလ်အသီးသီးသည် မိမိအား အပ်နှံထားသော လုပ်ပိုင်ခွင့်များကို မိမိလက်အောက်ရှိ လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ ပုဂ္ဂိုလ်အသီးသီးအားလွှဲအပ်ဆောင်ရွက်စေ နိုင်သည်။

(ဂ) ရခေ့များကို စီမံကြီးကြပ်ကောက်ခံရာတွင် လည်းကောင်း၊ သုံးငွေ များကို စီမံခန့်ခွဲရာတွင် လည်းကောင်း၊ ဤဥပဒေပါ ပြဋ္ဌာန်း ချက်များ၊ သက်ဆိုင်ရာဥပဒေများ၊ နည်းဥပဒေများ၊ စည်းမျဉ်း များ၊ စည်းကမ်းများ ၊ အမိန့်များ ၊ ညွှန်ကြားချက်များ ၊ လုပ်ထုံး လုပ်နည်းများနှင့် အညီ ဆောင်ရွက်ရမည်။

၉။ (က) မွန်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့၊ မွန်ပြည်နယ်လွှတ်တော်၊ မွန်ပြည်နယ် တရားလွှတ်တော်၊ မွန်ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ်၊ မွန်ပြည်နယ်စာရင်း ပင်ချုပ်၊ မွန်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးဌာနများ၊ မွန်ပြည်နယ်အဆင့် ဦးစီးဌာနများနှင့် စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များသည် ရခေ့များ ကို စီမံကြီးကြပ် ကောက်ခံရာတွင် ဤဥပဒေအရ လျာထား သောရခေ့တို့ထက် တိုး၍ဖြစ်စေ၊ လျော့၍ဖြစ်စေ ရသော ရခေ့များနှင့် ဝပ်လျဉ်း၍ မွန်ပြည်နယ် လွှတ်တော်သို့ တင်ပြ သော ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ခုနှစ်အတွက် ပြုပြင်ပြီးခန့်မှန်းခြေ ငွေစာရင်းများတွင် ထည့်သွင်းဖော်ပြရမည်။ ပြုပြင်ပြီး ခန့်မှန်းခြေငွေစာရင်းများ တင်ပြချိန်နောက်ပိုင်းမှ ဖြစ်ပေါ် သော ပြောင်းလဲခြင်းများကို အမှန်စာရင်းများတွင် ထည့်သွင်း ဖော်ပြရမည်။

(၈) မြန်မာ့ပြည်ထောင်စု၊ မွန်ပြည်နယ်လွှတ်တော်၊ မွန်ပြည်နယ်  
 ကျေးလက်တော်၊ မွန်ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ်၊ မွန်ပြည်နယ်စာရင်း  
 မင်္ဂလာ၊ မွန်ပြည်နယ် ဝန်ကြီးဌာနများ၊ မွန်ပြည်နယ်အဆင့်  
 ကြီးကြားရေးနှင့် စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များသည် သုံးငွေ  
 များကို စီမံခန့်ခွဲရာတွင် ဤဥပဒေ အရခွင့်ပြုထားသော  
 ကျေးလက်များအတွင်း ငွေစာရင်းခေါင်းစဉ် လွှဲပြောင်းသုံးစွဲသည့်  
 အစည်းအရုံးများနှင့် မင်္ဂလာများ၌ မွန်ပြည်နယ်လွှတ်တော်သို့  
 တပ်ပြုသော ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ခုနှစ်အတွက် ပြုပြင်ပြီးခန့်မှန်း  
 ငွေစာရင်းများတွင် ထည့်သွင်းဖော်ပြရမည်။ ပြုပြင်ပြီး  
 ခန့်မှန်းခြေငွေစာရင်းများ တစ်ပြိုင်နက် နောက်ပိုင်းမှ ဖြစ်ပေါ်  
 သော ပြောင်းလဲခြင်းများကို အမှန်တရားများတွင် ထည့်သွင်း  
 ဖော်ပြရမည်။

၅။ မြန်မာ့ပြည်ထောင်စုအဖွဲ့အစည်းများ နှင့် စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များ  
 သည် မိမိတို့နှင့်သက်ဆိုင်သော တည်ဆဲဥပဒေများ၊ နည်းဥပဒေများ၊ စည်းမျဉ်းများ၊  
 စည်းကမ်းများ၊ အမိန့်များ၊ ညွှန်ကြားချက်များအရ ခွင့်ပြုထားသော အခွန်  
 အကောက်အမျိုးအစားများကိုသာ ကောက်ခံနိုင်သည်။

အပိုင်း ၃

ပြည်နယ်အဆင့်နိုင်ငံတော်ပိုင် စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများ

အခန်း (၁)

ရငွေများနှင့်သုံးငွေများ

၆။ မွန်ပြည်နယ်အဆင့် နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေး အဖွဲ့အစည်းများသည်  
 စီမံကိန်းရည်မှန်းချက်များအရ မိမိတို့၏ ဘဏ္ဍာငွေအပေါ်ရပ်တည်၍ လုပ်ငန်း  
 များကို မိမိတို့၏ ဘဏ္ဍာရန်ပုံငွေအစီအစဉ်ဖြင့် စီးပွားရေးဆန်ဆန် ဆောင်ရွက်  
 ကြရမည်။

၇။ မွန်ပြည်နယ်အဆင့် နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်း၏ ငွေအဝင်  
 နှင့် အထွက်ကို စာရင်းပြုစုရန်အလို့ငှာ မွန်ပြည်နယ်၏ ဘဏ္ဍာရန်ပုံငွေစာရင်း  
 တွင် ဖော်ပြရမည်။

- (ဇ) ဇယား (၅) နှင့် (၆) တို့တွင် ဖော်ပြထားသည့် ရငွေများနှင့် သုံးငွေများသည် မွန်ပြည်နယ်အဆင့် နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများက စီမံကိန်း ရည်မှန်းချက်များအရ ထုတ်ပြန်ထားသော မြေပုံစာ အကောင်အထည်ဖော်နိုင်ရန် ရည်မှန်းထားသော ရငွေများဖြစ်သည်။
- (ဈ) မွန်ပြည်နယ်အဆင့် နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများ၏ ရငွေ နှင့် သုံးငွေအတွက် တာဝန်ပေးအပ်ခြင်းခံရသည့် ပုဂ္ဂိုလ်အသီးသီးသည် ဇယား (၅) နှင့် (၆) တို့တွင် မိမိနှင့်ယှဉ်ကွဲဖော်ပြထားသည့် ရငွေတို့ကို စီမံကြီးကြပ်ကောက်ခံခြင်းနှင့် ကျေးငွေတို့ကို စီမံခန့်ခွဲခြင်းပြုရမည်။
- (ဉ) ရငွေများကို စီမံကြီးကြပ်ကောက်ခံရာတွင် လည်းကောင်း၊ သုံးငွေများကိုစီမံခန့်ခွဲရာတွင် လည်းကောင်း ဤဥပဒေပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်များ၊ သက်ဆိုင်ရာဥပဒေများ၊ နည်းဥပဒေများ၊ စည်းမျဉ်းများ၊ စည်းကမ်းများ၊ အမိန့်များ၊ ညွှန်ကြားချက်များ၊ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ရမည်။

အခန်း(၂)

ပြည်နယ်အဆင့် နိုင်ငံတော်ပိုင် စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများနှင့်ပတ်သက်၍ မွန်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့၏ လုပ်ပိုင်ခွင့်များ

- ၉။ (က) မွန်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့သည် စီးပွားရေးဆန်ဆန်ဆောင်ရွက်ရမည့် မွန်ပြည်နယ်အဆင့် နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများအား သတ်မှတ်ပေးရမည်။
- (ခ) မွန်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့သည် မွန်ပြည်နယ်အဆင့် နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများ၏ လုပ်ငန်း လိုအပ်ချက်အရ ဤဥပဒေ၏ ဇယား(၅) တွင်ဖော်ပြထားသော ရငွေများတိုးခြင်း၊ လျော့ခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ သော်လည်းကောင်း၊ ဤဥပဒေ၏ ဇယား (၆) အရ နှင့်ပြုထားသော အဖွဲ့အစည်းတစ်ခု၏ သာမန်သုံးငွေနှင့် ကြေးမြီသုံးငွေများတွင် ငွေများ ပြောင်းလဲသုံးစွဲခြင်းနှင့် ပေါ်လျဉ်း၍ သော်လည်းကောင်း၊ ငွေလုံးငွေရှင်းသုံးငွေတွင် လုပ်ငန်းစီမံကိန်းများ ပြောင်းလဲခြင်းမပြုပဲ ငွေလုံး

လုပ်ငန်းစီမံကိန်း တစ်ခုစီအတွင်း ငွေများပြောင်းလဲသုံးစွဲ  
ပြောင်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ခတ်လည်းကောင်း၊ မိမိစီသုံးသပ်၍  
ပြောင်းလဲပေးနိုင်သည်။ ထိုသို့ငွေများနှင့် သုံးငွေ များပြောင်း  
လဲခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ မွန်ပြည်နယ်လွှတ်တော်သို့ တင်ပြသော  
၂၀၁၆-၂၀၁၇ ခုနှစ်အတွက် ပြုပြင်ပြီးခန့်မှန်းခြေငွေစာရင်း  
များတွင် လည်းကောင်း၊ ပြုပြင်ပြီးခန့်မှန်းခြေ ငွေစာရင်းများ  
တင်ပြချိန်နောက်ပိုင်းမှ ဖြစ်ပေါ်လာသော ပြောင်းလဲခြင်း  
များကို အမှန်စာရင်းများတွင် လည်းကောင်း၊ ကိစ္စတစ်ရပ်ချင်း  
ဖော်ပြချက်များနှင့်အတူ ထည့်သွင်း  
ဖော်ပြရမည်။

(ဂ) ငွေလုံးငွေရင်းသုံးငွေတွင် အဖွဲ့အစည်းတစ်ခုအတွင်း လုပ်ငန်း  
စီမံကိန်းတစ်ခုမှ အခြားလုပ်ငန်းစီမံကိန်းတစ်ခုသို့ ပြောင်းလဲ  
သုံးစွဲခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ မွန်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့က  
မွန်ပြည်နယ်လွှတ်တော်၏ အတည်ပြုချက်ဖြင့် ပြောင်းလဲပေး  
နိုင်သည်။ ထိုသို့ငွေများ ပြောင်းလဲခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍  
မွန်ပြည်နယ်လွှတ်တော်သို့ တင်ပြသော ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ခုနှစ်  
အတွက် ပြုပြင်ပြီးခန့်မှန်းခြေငွေစာရင်းများတွင် ထည့်သွင်း  
ဖော်ပြ ရမည်။ ပြုပြင်ပြီးခန့်မှန်းခြေငွေစာရင်းများ တင်ပြချိန်  
နောက်ပိုင်းမှ ဖြစ်ပေါ်လာသော ငွေများ ပြောင်းလဲခြင်းကို  
ကိစ္စတစ်ရပ်ချင်း အကျိုးအကြောင်းဖော်ပြချက်များနှင့်အတူ  
၂၀၁၆-၂၀၁၇ ခု၊ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း အနီးကပ်ဆုံးကျင်းပ  
သည့် မွန်ပြည်နယ်လွှတ်တော်သို့ တင်ပြ၍ခွင့်ပြုချက်ရယူပြီး  
ပြောင်းလဲပေးနိုင်သည်။

(ဃ) မွန်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့သည် ပြည်နယ်အဆင့် နိုင်ငံတော်ပိုင်  
စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများအား လုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ရန် လိုအပ်  
သည့် လုပ်ငန်းသုံးရင်းနှီးငွေကိုလည်းကောင်း၊ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု  
လုပ်ငန်းများအတွက် လိုအပ်သည့်ငွေကို မွန်ပြည်နယ်လွှတ်တော်၏  
အတည်ပြုချက်ဖြင့် ပြည်ထောင်စုဘဏ္ဍာရန်ပုံငွေမှ ထောက်ပံ့ငွေဖြင့်  
ရယူဆောင်ရွက် ခြင်းပြုနိုင်သည်။

(င) မွန်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့သည် မွန်ပြည်နယ်အဆင့် နိုင်ငံတော်ပိုင်  
စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများက နိုင်ငံတော်သို့ ထည့်ဝင်ရမည့်  
ငွေကို ထက်မှတ်ပေးရမည်။

အခန်း(၃)

မွန်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့အစည်းများ၏ အစည်းများ၏ ဘဏ္ဍာရေး  
ဆိုင်ရာလုပ်ပိုင်ခွင့်များ

- ၁၀။ (၁) မွန်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့အစည်းများ နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများ၊  
သက်ဆိုင်ရာ (၅)နှင့် (၆) တို့တွင် ဖော်ပြထားသော သက်ဆိုင်ရာ  
ဥပဒေများနှင့် ပတ်သက်၍ မိမိတို့၏ လုပ်ငန်းများ  
ပိုမိုစိမ့်ဝင်စေရမည်။
- (၂) နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများ၏ လုပ်ငန်းလုပ်ဆောင်  
မှုများအတွက် (၅)တွင်ဖော်ပြထားသော ဥပဒေများကိုကြမ်း၊  
လျှော့ခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ သော်လည်းကောင်း၊ ငွေလုံး  
(၆)အရ ခွင့်ပြုထားသော အဖွဲ့အစည်းတစ်ခု၏ သာမန်သုံးငွေနှင့်  
ကြေးမြဲသုံးငွေများတွင် ငွေများပြောင်းလဲ သုံးစွဲခြင်းနှင့်  
စပ်လျဉ်း၍ သော်လည်းကောင်း၊ ငွေလုံးငွေရင်းသုံးငွေတွင်  
လုပ်ငန်းစီမံကိန်းများ ပြောင်းလဲခြင်းမပြုဘဲ မူလလုပ်ငန်း  
စီမံကိန်း တစ်ခုစီအတွင်း ငွေများပြောင်းလဲ သုံးစွဲခြင်းနှင့်  
စပ်လျဉ်း၍ သော်လည်းကောင်း မွန်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့အစည်း  
တစ်ခုခု ခွင့်ပြုချက်ရယူပြီး ပြောင်းလဲနိုင်သည်။
- (၃) ငွေလုံးငွေရင်းသုံးငွေတွင် အဖွဲ့အစည်းတစ်ခုအတွင်း လုပ်ငန်း  
စီမံကိန်းတစ်ခုမှ အခြားလုပ်ငန်းစီမံကိန်း တစ်ခုသို့ ပြောင်းလဲ  
သုံးစွဲခြင်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ မွန်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့အစည်းက  
မွန်ပြည်နယ်လွှတ်တော်၏ အတည်ပြုချက်ဖြင့် ပြောင်းလဲပေး  
နိုင်သည်။

အပိုင်း(၄)

ငွေချေးယူခြင်း၊ ထောက်ပံ့ငွေရယူခြင်းနှင့် ပြည်ပအကူအညီရယူခြင်း  
အတွက် မွန်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့၏ လုပ်ပိုင်ခွင့်


၁၁။ မွန်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့သည် ဗဟိုအဖွဲ့အစည်းများ၊ ဦးစီးဌာနများ၊  
ညီညွတ်သောအဖွဲ့အစည်းများနှင့် မွန်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့အစည်းများ၏ ဘဏ္ဍာရေး  
အစည်းများအတွက် လုပ်ငန်းလုပ်ဆောင်ရန် သော်လည်းကောင်း၊ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံရန်  
သော်လည်းကောင်း၊ လိုအပ်သည့်ငွေများကို ထောက်ပံ့ငွေဖြင့်ဖြစ်စေ၊ ချေးငွေ ဖြင့်  
ဖြစ်စေ ပြုပြင်ဆောင်ရွက်ရန် အတည်ပြုချက်ရယူနိုင်သည်။

၁၂။ မွန်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့သည် မွန်ပြည်နယ်တက္ကသိုလ်ပုံငွေ အစီအစဉ်ဖြင့်  
ပေးကမ်းမှုများကို ပွန်ပြည်နယ်အဆင့် ဌာန၊ အဖွဲ့အစည်းတစ်ခုခု၏ လုပ်ငန်းစီမံ  
ချက်တစ်ရပ်ရပ်များကို ပြည်ထောင်စုက ပြဋ္ဌာန်းသည့် ဥပဒေနှင့်အညီ  
မွန်ပြည်နယ်က ပေးကမ်းမှုခွင့်ရှိသည့်ပြည်ပမှ ငွေကြေးအကူအညီနှင့် အထောက်  
အပံ့တို့ကို ရယူပေးကမ်းပွားနိုင်သည်။

၁၃။ မွန်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့သည် မွန်ပြည်နယ်တက္ကသိုလ်ပုံငွေ အစီအစဉ်ဖြင့်  
ဆောင်ရွက်ပေးကမ်းမှုများအဆင့်ဌာန၊ အဖွဲ့အစည်းတစ်ခုခု၏ လုပ်ငန်းစီမံချက်  
တစ်ရပ်ရပ်အတွက် ကြိုတင်စီစဉ်ပြဋ္ဌာန်းသည့် ဥပဒေနှင့်အညီ မွန်ပြည်နယ်က  
ဆောင်ရွက်ခွင့်ရှိသည့် ကြိုတင်ပြည်ပမှ ငွေချေးယူခြင်းကို မွန်ပြည်နယ်  
လွှတ်တော်၏ အတည်ပြုချက်ရယူပြီး ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့၏ ခွင့်ပြုချက်နှင့်  
ပြည်ထောင်စု လွှတ်တော်၏ အတည်ပြုချက်တို့ကို ကြိုတင်ရယူဆောင်ရွက်ရမည်။

၁၄။ ပုဒ်မ ၁၂ နှင့် ပုဒ်မ ၁၃ ပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်များအရ ရငွေနှင့်သုံးငွေများ  
ပြောင်းလဲခြင်းများကို မွန်ပြည်နယ်လွှတ်တော်သို့ တင်ပြသော ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ခု၊  
ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ပြုပြင်ပြီးခန့် မွန်ခြေငွေစာရင်းများတွင် ထည့်သွင်းဖော်ပြရမည်။  
ပြုပြင်ပြီးခန့် မွန်ခြေငွေ စာရင်းတင်ပြချိန်နောက်ပိုင်းမှ ဖြစ်ပေါ်လာသော  
ပြောင်းလဲခြင်းများကို အပွန်စာရင်းများတွင် ထည့်သွင်းဖော်ပြရမည်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံ အခြေခံဥပဒေအရ  
ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုးသည်။

  
အုန်းမြင့်  
ဝန်ကြီးချုပ်  
မွန်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့



မွန်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့၊ မွန်ပြည်နယ်လွှတ်တော်၊ မွန်ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော်၊ မွန်ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ်၊ မွန်ပြည်နယ်စာရင်းစစ်ချုပ်

ဇယား(၁)  
(ကျပ်သန်းပေါင်း)

အမျိုးအမည်	တာဝန်ခံသူ	ရငွေများ										စုစုပေါင်း	
		အခွန်အကောက်	ပြည်နယ်အဆင့် နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေး အဖွဲ့အစည်းများမှရငွေ	မျိုးသားသမား ရငွေ	အတိုး ရငွေ	ငွေလုံးငွေရင်း ရငွေ	ပြည်ထောင်စု ထောက်ပံ့ငွေမှရငွေ	ပြည်ထောင်စု မှရငွေ	မျက်နှာပြင်		အဖွဲ့အစည်းများတွင် ရင်းနှီးငွေမှရငွေ		
									ထုတ်ချေးငွေ အတွက်ပြန်ရငွေ	ချေးယူ ရငွေ			
၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉	၁၀	၁၁	၁၂	၁၃	၁၄	
ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့	ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်ကတစ်ပါးပေးသူ	၁.၀၀၀		၃၇၉.၂၀၄				၁၀၀၀.၀၀၀					၁၃၇၉.၂၀၄
ပြည်နယ်စာရင်းစစ်ချုပ်	ပြည်နယ်စာရင်းစစ်ချုပ်သို့မဟုတ် ပြည်နယ်စာရင်းစစ်ချုပ်ကတစ်ပါးပေးသူ			၀၂.၂၀၁									၀၂.၂၀၁
ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ်	ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ် သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ်ကတစ်ပါးပေးသူ			၀.၄၇၂									၀.၄၇၂
ပြည်နယ်စာရင်းစစ်ချုပ်	ပြည်နယ်စာရင်းစစ်ချုပ်သို့မဟုတ် ပြည်နယ်စာရင်းစစ်ချုပ်ကတစ်ပါးပေးသူ			၀.၃၀၃									၀.၃၀၃
ပေါင်း		၁.၀၀၀		၄၈၂.၂၆၀				၁၀၀၀.၀၀၀					၁၄၈၂.၂၆၀

ပွင့်ဖြူနယ်စားရင်းချုပ်၊ ပွင့်ဖြူနယ်လွှတ်တော်၊ ပွင့်ဖြူနယ်တရားလွှတ်တော်၊ ပွင့်ဖြူနယ်ဥပဒေချုပ်၊ ပွင့်ဖြူနယ်စားရင်းစစ်ချုပ်

ဇယား(၂)  
(ကျပ်သန်းပေါင်း)

စားရင်းအမျိုးအစား	အကျဉ်းချုပ်	သုံးငွေများ							စုစုပေါင်း
		သာယာသုံးငွေ	အတိုးပေးငွေ	ထောက်ပံ့ငွေ	ငွေလုံးငွေရင်းသုံးငွေ	ကြေးမြီ		အဖွဲ့အစည်းများတွင် ရင်းနှီးငွေ	
						လုပ်ငန်းငွေ	ပေးယူရငွေအတွက် ပေးဆပ်ငွေ		
၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉	၁၀	၁၁
ပွင့်ဖြူနယ်စားရင်းရအဖွဲ့	ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်ကတော်စာတံဆိပ်ပေးသူ	၄၆၁၇.၁၃၀		၁၀၀၀.၀၀၀	၅၅၄၅.၀၄၇				၁၁၁၆၂.၁၇၇
ပွင့်ဖြူနယ်လွှတ်တော်	ပြည်နယ်လွှတ်တော်ရုံးကြီးသို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော်ရုံးကြီးကတော်စာတံဆိပ်ပေးသူ	၃၁၅.၀၀၀			၅၀၀.၀၀၀				၈၁၅.၀၀၀
ပွင့်ဖြူနယ်တရားလွှတ်တော်	ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော်စားရင်းချုပ်ကြီးသို့မဟုတ် ပြည်နယ်တရားလွှတ်တော်စားရင်းချုပ်ကြီးကတော်စာတံဆိပ်ပေးသူ	၅၆.၅၁၀							၅၆.၅၁၀
ပွင့်ဖြူနယ်ဥပဒေချုပ်	ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ်သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ဥပဒေချုပ်ကတော်စာတံဆိပ်ပေးသူ	၃၃၅.၀၉၉			၈၉၇.၁၅၅				၁၂၃၃.၂၅၄
ပွင့်ဖြူနယ်စားရင်းစစ်ချုပ်	ပြည်နယ်စားရင်းစစ်ချုပ်သို့မဟုတ် ပြည်နယ်စားရင်းစစ်ချုပ်ကတော်စာတံဆိပ်ပေးသူ	၈၄၉.၇၃၃			၁၂.၇၆၀				၈၆၂.၄၉၃
ပေါင်း		၆၁၅၇.၄၆၂		၁၀၀၀.၀၀၀	၆၄၄၄.၂၆၂				၁၄၁၂၉.၆၃၂





မွန်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးဌာနများ ၊ မွန်ပြည်နယ်အဆင့်ပူးပေါင်းဌာနများနှင့် စည်ဝင်သာယာရေးအဖွဲ့များ

ယေး(၃) ၊ အဆုံး

(ကျပ်သန်းပေါင်း)

အမျိုးအမည်	တာဝန်ခံသူ	ရငွေများ										စုစုပေါင်း	
		အခွန်အကောက်	ပြည်နယ်အဆင့်နိုင်ငံတော်ပိုင်စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများမှရငွေ	ပျံ့နှံ့ရေးသားရငွေ	အတိုးရငွေ	ငွေလုံးငွေရင်းရငွေ	ပြည်ထောင်စုထောက်ပံ့ငွေပရငွေ	ပြန်ဝင်အကူအညီရငွေ	ကြေးမြီ		အဖွဲ့အစည်းများတွင်ရင်းနှီးငွေမှရငွေ		
									ထုတ်ချွေးငွေအတွက်ပြန်ရငွေ	ချွေးယူရငွေ			
၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉	၁၀	၁၁	၁၂	၁၃	၁၄	
အများစု	ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်အဖွဲ့မှတစ်ဆင့်						၇၀၉၆၇.၀၀၀						၇၀၉၆၇.၀၀၀
ပြည်ထောင်စုထောက်ပံ့ငွေ							၇၀၉၆၇.၀၀၀						၇၀၉၆၇.၀၀၀
အမျိုးအမည်မရှိသည့်စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု	၎င်း			၀.၁၀၀									၀.၁၀၀
အမျိုးအမည်မရှိသည့်စီးပွားရေး	၎င်း			၀.၁၀၀									၀.၁၀၀
အမျိုးအမည်မရှိသည့်စီးပွားရေး	၎င်း			၆၀.၁၁၆									၆၀.၁၁၆
ပြည်ထောင်စုထောက်ပံ့ငွေ	၎င်း			၄၀.၁၁၆									၄၀.၁၁၆
အမျိုးအမည်မရှိသည့်စီးပွားရေး	၎င်း			၂၀.၀၀၀									၂၀.၀၀၀
စည်ဝင်သာယာရေးအဖွဲ့များ	၎င်း			၄၅၀၂.၅၂၄									၄၅၀၂.၅၂၄
ပေါင်း		၂၁၆၉.၆၀၃		၄၆၇၂.၉၀၉			၇၀၉၆၇.၀၀၀						၇၇၀၀၉.၆၇၂

မွန်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးဌာနများ ၊ မွန်ပြည်နယ်အကျိုးစီးပွားဌာနများနှင့် စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များ

ဇယား(၄)  
(ကျပ်သန်းပေါင်း)

အမျိုးအမည်	တာဝန်ခံသူ	သုံးငွေမျိုး							စုစုပေါင်း	
		သာမန်သုံးငွေ	အစိုးရပေးငွေ	ဖောက်ပုံငွေ	ငွေလုံးငွေရင်းသုံးငွေ	ကြေးမြီ		အဖွဲ့အစည်းများတွင် ရင်းနှီးငွေ		
						ထုတ်ချေးငွေ	ချေးယူရငွေအတွက် ပေးဆပ်ငွေ			
၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉	၁၀	၁၁	
ပြည်ထောင်စု	ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်သို့မဟုတ် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်တာဝန်ပေးသူ	၄၀၇၀.၅၀၇		၁၅.၀၀၀	၂၀၀၇.၇၇၃					၆၀၈၁.၂၇၉
အထူးအဖွဲ့အစည်းချုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန		၂၉၂၆.၈၆၅		၁၅.၀၀၀	၃၀၃.၁၇၀					၃၂၄၅.၀၃၅
အထူးအဖွဲ့အစည်းစစ်ဆေးရေးဦးစီးဌာန		၂၀၂.၇၃၉			၃၁၄.၀၀၀					၅၁၆.၇၃၉
အထူးအဖွဲ့အစည်းဦးစီးဌာန		၈၆၀.၉၀၃			၁၄၇၀.၆၀၃					၂၃၃၁.၅၀၆
အထူးအဖွဲ့အစည်း	၎င်း	၇၄၀.၉၆၀			၇၁.၇၀၆					၈၂၀.၆၆၆
အထူးအဖွဲ့အစည်းဦးစီးဌာန		၆၅၂.၀၀၂			၃၀.၄၅၆					၆၈၂.၄၅၈
အထူးအဖွဲ့အစည်းစစ်ဆေးရေးဦးစီးဌာန		၉၆.၈၇၀			၄၁.၂၅၀					၁၃၈.၁၂၀
အထူးအဖွဲ့အစည်းဦးစီးဌာန	၎င်း	၁၄၃၆.၈၆၁			၃၄.၄၇၅					၁၄၇၁.၃၃၆
အထူးအဖွဲ့အစည်းဦးစီးဌာန		၁၄၃၆.၈၆၁			၃၄.၄၇၅					၁၄၇၁.၃၃၆
အထူးအဖွဲ့အစည်းဦးစီးဌာနနှင့်ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေး	၎င်း	၄၅၄.၁၂၃			၉၂.၂၀၀					၅၄၆.၃၂၃
အထူးအဖွဲ့အစည်းဦးစီးဌာန		၂၄၅.၀၉၆			၃၂.၂၀၀					၂၇၇.၂၉၆
အထူးအဖွဲ့အစည်းဦးစီးဌာန		၂၀၉.၀၂၇			၆၀.၀၀၀					၂၆၉.၀၂၇
ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနှင့်သစ်တောရေးရာ	၎င်း	၇၁၆.၅၁၅			၅၄.၁၇၀					၇၇၀.၆၈၅
ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးဦးစီးဌာန		၆၃၆.၈၆၄			၂.၈၀၀					၆၃၉.၆၆၄
ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးဦးစီးဌာန		၇၉.၆၅၁			၅၁.၃၇၀					၁၃၁.၀၂၁
အထူးအဖွဲ့အစည်း	၎င်း	၅၁၃.၉၂၁			၃၂၀.၅၂၀					၈၃၄.၄၄၁
အထူးအဖွဲ့အစည်းဦးစီးဌာန		၅၁၃.၉၂၁			၃၂၀.၅၂၀					၈၃၄.၄၄၁
အထူးအဖွဲ့အစည်း	၎င်း	၄၇.၈၀၆			၀.၉၅၁					၄၈.၇၅၇
အထူးအဖွဲ့အစည်းဦးစီးဌာန		၄၇.၈၀၆			၀.၉၅၁					၄၈.၇၅၇

မွန်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးဌာနများ ၊ မွန်ပြည်နယ်အဆင့်မြို့မီးဌာနများနှင့် စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့များ

ဇယား(၄)။ ။ အဆုံး  
(ကျပ်သန်းပေါင်း)

စာမျက်နှာ	တာဝန်ခံသူ	သုံးငွေများ							စုစုပေါင်း	
		သာမန်သုံးငွေ	အစိုးရငွေ	ကောက်ပုံငွေ	ငွေလုံးငွေရင်းသုံးငွေ	ကြေးမြီ		အဖွဲ့အစည်းများတွင် ရင်းနှီးငွေ		
						ထုတ်လျှော့ငွေ	ချေးယူရငွေအတွက် ပေးဆပ်ငွေ			
၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉	၁၀	၁၁	
စာမျက်နှာ	ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်အဖွဲ့၊ မဟာမိတ် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်တာဝန်ပေးသူ	၇၂-၄၉၆			၁၁.၈၁၀					၈၄.၃၀၆
စာမျက်နှာ	စာမျက်နှာ	၇၂-၄၉၆			၁၁.၈၁၀					၈၄.၃၀၆
စာမျက်နှာ	၄၆	၃၇၁-၅၉၀			၃၈.၀၀၂					၄၀၉.၅၉၂
စာမျက်နှာ	၄၆	၃၇၁-၅၉၀			၃၈.၀၀၂					၄၀၉.၅၉၂
စာမျက်နှာ	၄၆	၂၉၃၄၀-၈၇၂			၁၃၃၁၁-၉၅၀					၄၂၆၅၂-၈၂၂
စာမျက်နှာ	၄၆	၃၅၂-၈၇၅			၁၈၁၁-၉၅၀					၂၁၆၃-၉၈၅
စာမျက်နှာ	၄၆	၂၀၉၀၈-၈၇၇			၁၁၅၀၀.၀၀၀					၄၀၄၈၈.၈၇၇
စာမျက်နှာ	၄၆	၁၈-၂၂၆								၁၈-၂၂၆
စာမျက်နှာ	၄၆	၂၇၈၇-၈၇၀			၄၃၀၂-၀၀၉					၇၀၈၉-၈၇၉
စာမျက်နှာ	၄၆	၄၀၅၈၆-၂၂၇			၁၅.၀၀၀					၆၀၉၂၆.၀၀၁





မွန်ပြည်နယ်အဆင့် နိုင်ငံတော်ပိုင်းစားပွားရေးအဖွဲ့ အစည်းများ

ဇယား(၆)  
(ကျပ်သန်းပေါင်း)

အထောက်အကူ	တာဝန်ခံသူ	သုံးငွေများ							စုစုပေါင်း	
		သာမန်သုံးငွေ	အတိုးပေးငွေ	ထောက်ပံ့ငွေ	ငွေလုံးငွေရင်းသုံးငွေ	ကြေးမြီ		အဖွဲ့အစည်းများတွင် ရင်းနှီးငွေ		
						ထုတ်ချွေးငွေ	ချေးယူမှုငွေအတွက် ပေးဆပ်ငွေ			
၂	၃	၄	၅	၆	၇	၈	၉	၁၀	၁၁	
ကျွမ်းကျင်ပွားအား	ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်သို့ ဖောက် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်ကတာဝန်ပေးသူ				၄၂၁၆ .၅၀၇					၄၂၁၆ .၅၀၇
ကျွမ်းကျင်စိတ်အားဖြင့်ဖြူးလုပ်ငန်း					၄၂၁၆ .၅၀၇					၄၂၁၆ .၅၀၇
ပေါင်း					၄၂၁၆ .၅၀၇					၄၂၁၆ .၅၀၇